



Curriculum Vitae

Personal data:

Name: Abdullah Hamad Yaquob Abduljalil

Date of birth: 1985

Address: Sabha

Nationality: Libyan

Marital Status: Married

Passport No.: AA072564

National No.: 119850148940

GSM: +218925256026

E-mail: abd.mohammed3@sebhau.edu.ly

Degrees held:

- Bachelor of Science - Department of Zoology - College of Science Sebha University - Graduation year 2007.
- MA in Cell Biology - Department of Biology - University of Nottingham Trent, UK - Graduation year 2014

Work Experience:

- Work as a lecturer at Sabha University, College of Nursing from 2009 to 2012 as a laboratory professor in anatomy and tissue laboratories.
- Work as a faculty member in the faculty of sciences of Sebha University Department of Zoology from 2015 Until Now.
- Work collaborating in the health sector in the field of financial management from 2015-2016.



Translation2004@yahoo.com

فرع (1): +218 21 719 3332 / طرابلس - ليبيا
فرع (2): +218 245 363 444 / الزنتان
فرع (3): +218 92 488 0656 / الزاوية



- Work as a cooperative faculty member at the Higher Institute for Comprehensive Professions in the Medical Professions Department, specializing in optics in the following subjects (physiology 1 and 2 - anatomy of the eye) From 2016 – 2017.
- Work as Director of the Kidney Centre Sebha from 4/2016 to 5/2019

Languages

- Arabic Language (as Mother tongue)
- English Language (as speaking writing reading –Excellent)

Courses and Training

- Intensive English and IELTS course in BBSI School From 2012 to 2013, in Upper intermediate level at Bournemouth Britain
- Intensive English and Academic Course at the Language Center of the University of Nottingham Trent From 2013 to 2014 in Grad B level.
- Computer skills course at Fezzan Centre for Administrative Sciences

Supervising bachelor's research

- A statistical and survey study for ovarian and uterine cancer patients in the cities of Sebha, Tripoli and Misrata cities 2017
- Statistical study on the extent of the possibility of pregnant women with gestational diabetes and type 2 diabetes and their effect on fetuses during pregnancy and giving birth in Sebha city (in period between 2015 – 2018)
- Knowing the synergistic effect of anise plant extract with some different types of antibiotics in eliminating bacteria Escherichia coli year 2018.
- A survey study on the extent of contamination of research laboratories at the College of Science - Sebha University with different microbes when starting and ending the study year 2019.
- Knowing the extent of contamination of some types of infant formula with microbes in Sebha city year 2019.
- A statistical survey study on the effect of hair dyes, henna (sarat), cleaning materials and some medicines that pregnant women use to distort their fetus year 2019.

Translation2004@yahoo.com

طرابلس - ليبيا / +218 91 455 8041 / +218 91 402 8603 / +218 21 719 3332 : فرع (1)
الزنتان / +218 245 363 444 : فرع (2)
الزاوية / +218 92 488 0656 : فرع (3)





السيرة الذاتية

أولاً: المعلومات الشخصية:

الاسم رباعي : عبدالله حمد يعقوب عبدالجليل محمد

وتاريخ الميلاد : 1985

العنوان : سبها

الجنسية : ليبي

الحالة الاجتماعية : متزوج

رقم جواز السفر : AA072564

الرقم الوطني : 119850148940

رقم الهاتف الشخصي : 0925256026

البريد الإلكتروني : abd.mohammed3@sebhau.edu.ly

ثانياً: المؤهلات العلمية:

- بكالوريوس علوم - قسم علم الحيوان - كلية العلوم جامعة سبها - سنة التخرج 2007.

- ماجستير في علوم بيولوجيا الخلية - قسم البيولوجيا - جامعة نوتنجهام ترنت بريطانيا - سنة التخرج 2014 .

ثالثاً: خبرات العمل :

- العمل كمعيد في جامعة سبها كلية التمريض من 2009 - 2012 كاستاذ معلمي في معامل التشريح والأنسجة.

- العمل كعضو هيئة تدريس بكلية العلوم جامعة سبها قسم علم الحيوان من 2015 حتى الآن.

- العمل كمتعاون في قطاع الصحة في مجال الإدارة والمالية من سنة 2015 - 2016.

- العمل كعضو هيئة تدريس متعاون بالمعهد العالي للمهن الشاملة بقسم المهن الطبية تخصص بصريات في المواد التاليفة (فسيولوجي العين I، II - تشريح العين) من 2016 - 2017.

- العمل كمدير لمركز الكلى سبها من 2016/4 حتى 2019/5.

رابعاً: اللغات:

- اللغة العربية (اللغة الأم).

- اللغة الانجليزية (محادثة وقراءة وكتابة - ممتاز)

خامساً: الدورات المتحصل عليها :

- كورس مكثف للغة الانجليزية والايلس IELTS بـ BBSI School من 2012 - 2013 ، بمستوى Upper intermidate بمدينة بورنموث ببريطانيا.
- كورس مكثف للغة الانجليزية والاكاديمية بمركز اللغات بجامعة نوتنجهام ترنت من 2013 - 2014 بمستوى جيد جداً (Grad B).
- دورة في مهارات الحاسب الآلي بمركز فزان للعلوم الإدارية.

سادساً: الإشراف على بحوث البكالوريوس:

- دراسة احصائية ومسحية لمرضى سرطان المبايض والرحم بمدن سبها وطرابلس ومصراتة 2017.
- دراسة إحصائية عن مدى احتمالية إصابة النساء الحوامل بسكر الحمل والسكر من النوع الثاني وتأثيرهما على الأجنة في فترة الحمل وبعد الولادة بمدينة سبها (في الفترة من 2015 - 2018) سنة 2018.
- معرفة التأثير التازري لمستخلص نبات اليانسون مع بعض الأنواع المختلفة من المضادات الحيوية في القضاء على بكتيريا Escherichia coli سنة 2018.
- دراسة مسحية عن مدى تلوث معامل الأبحاث بكلية العلوم -جامعة سبها بالميكروبات المختلفة وذلك عند بدء وانتهاء الدراسة سنة 2019.
- معرفة مدى تلوث بعض الأنواع من حليب الأطفال بالميكروبات داخل مدينة سبها سنة 2019.
- دراسة إحصائية مسحية عن مدى تأثير صبغات الشعر، الحناء (السرادية)، مواد التنظيف وبعض الأدوية التي تستعملها الحوامل على تشوه أجنحتها سنة 2019.